



Vse za uokvirjalce na enem mestu

Für Einrahmer alles an einem Ort

Everything for the framers in one place



**MIK OKVIRJI**

**NOVI OKVIRJI** Okras vašemu domu

**MIK RAHMEN** Neue Bilderrahmen - Schmuck für Ihr Zuhause

**MIK FRAMES** New frames adornment for your home

[www.mik-ce.si](http://www.mik-ce.si)

# Danes naročite, najkasneje jutri dobite\*

Bestellen Sie noch heute und Sie erhalten die Ware schon in 3 bis 4 Tagen.\*

Order today and collect in 3 to 4 days.\*

Veleprodaja materiala za uokvirjanje slik je prva in najstarejša dejavnost podjetja MIK. **Okrasnim letvicam** dodajamo še raznobarno ponudbo paspartujev, kartonov, kaširne pene, potrošnega materiala, strojev, skratka vsega, kar potrebujete za uokvirjanje - tukaj je **vse na enem mestu!**



Skladišče enote **MIK OKVIRJI** je založeno s preko **800 različnimi vrstami letvic**. Letvice, ki jih ponujamo, izvirajo iz zelo raznolikih vrst lesa, kot so npr. ayus, ramin, bor in smreka. Obdelane so **ročno** z nanosi zlatih in srebrnih lističev ali **strojno** s polaganjem folije ali pastelne barve. Nekatere so **neobdelane** in puščajo možnost naknadnega barvanja, ponudimo pa vam tudi **lesene, prevlečene z aluminijem**. Posebej ponosni smo na lasten design, ki je nastal na podlagi dolgoletnega dela, znanja ter izkušenj na tem področju.

Trenutno oskrbujemo več kot 200 uokvirjalcev in steklarjev. Na osnovi letnega plana razvoza po regijah nudimo strankam **brezplačno dostavo**. Izven termina razvoza material pošiljamo s pomočjo dostavne službe.

Naš moto na področju distribucije je: "Danes naročite in najkasneje jutri dobite\*\*".

Brezplačna dostava po vsej Sloveniji. **Bližje vam.**

## Für Einrahmer alles an einem Ort

Der Großhandel mit Materialien für Bildereinrahmungen ist der erste und älteste Geschäftsbereich von MIK. Den **Zierleisten** fügen wir noch ein vielfarbiges Angebot an Passepartouts, Kartons, Kaschierschaum, Verbrauchsmaterial und Maschinen hinzu - kurzum alles, was Sie zum Einrahmen benötigten - **hier finden Sie alles an einem Ort!**

Das Lager der Abteilung **MIK RAHMEN** hält mehr als **800 verschiedene Rahmenleisten vorrätig**. Die von uns angebotenen Rahmenleisten sind aus sehr unterschiedlichen Holzarten, wie z.B. Ayous, Ramin, Kiefer und Fichte. Sie sind von **Hand** bearbeitet und mit einem Auftrag von Gold- und Silberblättchen versehen oder sind **maschinell** mit Folienüberzug oder Pastellfarbe bearbeitet. Einige sind **unbearbeitet** und bieten die Möglichkeit des späteren Anstrichs; wir bieten jedoch auch **hölzerne** und mit **Aluminium überzogene Rahmen** an. Ganz besonders stolz sind wir auf unser eigenes Design, was auf der Grundlage von langjähriger Arbeit, Wissen und Erfahrungen auf diesem Gebiet entstanden ist.

Derzeit versorgen wir mehr als 200 Einrahmer und Glaser. Bestellungen aus dem Ausland versenden wir per Paketdienst, der in der Regel 3 bis 4 Arbeitstage bis zum Empfänger benötigt.

## Everything for the framers in one place

The wholesale of picture framing supplies is MIK's oldest activity. In addition to our **mouldings**, we offer a wide variety of mats (mounts), carton boards, foam boards, various consumables, machines, in short: **everything you need for framing, all in one place!**

The **MIK FRAMES** framing store is stocked with more than **800 different types of mouldings**. We supply mouldings from a rich variety of wood, such as abachi, ramin (gonystylus), pine and spruce. They are **hand-finished** with golden and silver flakes or **machine-finished** with layers of film or pastel paint. Some are **untreated**, thus enabling the subsequent application of paint. We also supply **wooden** mouldings with an **aluminium finish**. We are especially proud of our own design that draws from our decades of experience, expert knowledge and experience in this field.

We currently supply more than 200 picture framers and glaziers. We ship abroad via the parcel delivery service that usually delivers within 3 to 4 working days.

### MIK OKVIRJI

Celjska cesta 55

3212 Vojnik, Slovenija

m +386 (0)51 323 765

t +386 (0)3 428 28 70

f +386 (0)3 428 28 71

e okvirji@mik-ce.si

pon-čet | Mo-Do | Mon-Thu 08.00 - 16.00

pet | Fri 08.00 - 14.00

Obiščite nas v industrijski coni Vojnik.  
Besuchen Sie uns im Industriegebiet Vojnik.  
Come visit us in the Vojnik Industrial Zone.



\* Velja v Sloveniji in pri izbranem materialu na zalogi. V primeru zahteve po hitri pošti oddajte naročilo najkasneje do 12.00 ure.  
Falls die Sendung per Paketdienst verschickt werden soll, geben Sie die Bestellung bis spätestens 12.00 Uhr auf.  
Applies to shipping within Slovenia and supplies in stock. If express delivery is required, please make sure you place your order by noon.